

# AR15

THE9ERS

# DATENBLATT / DATA SHEET

# MANUAL



## HERA GMBH WAFFENTASCHE/ RIFLE BAG

### INHALT / INDEX

1. DEUTSCH	
1.1 TECHNISCHE DATEN	2
1.2 BILDER	3
1.3 DETAILS	4
2. ENGLISH	
2.1 SPECIFICATIONS	5
2.2 PHOTOS	6
2.3 DETAILS	7

# AR15

THE9ERS

# DATENBLATT / DATA SHEET 7SIX2

# MANUAL

## HERA GMBH WAFFENTASCHE/ RIFLE BAG

### SPEZIFIKATIONEN

MATERIAL	Nylon 1000D
GEWICHT	ca. 2500 g
LÄNGE	ca. 106 cm
BESCHICHTUNG	-
FARBEN	Schwarz / Sand
PLATTFORM	Langwaffen
ARTIKELNUMMER	20.07 / 20.07.01

Technische Änderungen vorbehalten.  
Stand: 24.01.2022

# AR15

THE9ERS **DATENBLATT / DATA SHEET** 7SIX2

## MANUAL

### HERA GMBH WAFFENTASCHE/ RIFLE BAG



# AR15

THE9ERS **DATENBLATT / DATA SHEET** 7SIX2

## MANUAL

### HERA GMBH WAFFENTASCHE/ RIFLE BAG

#### DETAILS

Die HERA Rifle Bag ist eine moderne Transporttasche für Langwaffen bis 42" (ca. 106 cm), welche durch hochwertiges 1000D Nylon für professionellen Schutz der Waffen durch wasserabweisende und abriebfeste Eigenschaften sorgt. Die Seitenteile sind gepolstert, um Schlag- und Stoßschäden an den zu transportierten Waffen zu vermeiden. Zudem können die Waffen im Innenfach durch Halterungsriemen fixiert werden. Ein individuelles Trageerlebnis wird durch die Optionen des längenverstellbaren, abnehmbaren Tragegurtes, der zwei gepolsterten Schultergurte sowie zwei Tragegriffe gewährleistet. Drei Außentaschen mit Lasercut Molle-System zur individuellen Bestückung bzw. für modulare Erweiterungen bieten extra viel Stauraum. 2-Wege-Reißverschlüsse bzw. „Lock-Zipper“ sorgen für einen schnellen und einfachen Zugriff und bieten die Option zur Schlossbefestigung. Erhältlich in Schwarz.

AOT (Article of Trade). Hergestellt für HERA GmbH.

# AR15

THE9ERS

# DATENBLATT / DATA SHEET 7SIX2

# MANUAL

## HERA GMBH WAFFENTASCHE/ RIFLE BAG

### SPEZIFICATIONS

MATERIAL	Nylon 1000D
WEIGHT	ca. 2500 g
LENGTH	ca. 106 cm
COATING	-
COLORS	Black / Tan
PLATTFORM	Rifles
ARTICLE NUMBER	20.07 / 20.07.01

Technical changes reserved.  
Stand: 24.01.2022

# AR15

THE9ERS **DATENBLATT / DATA SHEET** 7SIX2

# MANUAL



## HERA GMBH WAFFENTASCHE/ RIFLE BAG



# AR15

THE9ERS

DATENBLATT / DATA SHEET

MANUAL 

## HERA GMBH WAFFENTASCHE/ RIFLE BAG

### DETAILS

The HERA Rifle Bag is a modern transport bag for long guns up to 42 „(approx. 106 cm), which, thanks to high-quality 1000D nylon, provides professional protection for the gun through water-repellent and abrasion-resistant properties. The side parts are padded to avoid impact and shock damage to the weapons being transported. In addition, the weapons can be fixed in the inner compartment by holding straps. An individual carrying experience is guaranteed by the options of the adjustable, detachable carrying strap, the two padded shoulder straps and two carrying handles. Three outside pockets with the laser cut Molle system for individual equipment or for modular extensions offer plenty of storage space. 2-way zips or „lock zippers“ ensure quick and easy access and offer the option of locking the lock. Available in black.

AOT (Article of Trade). Manufactured for HERA GmbH.